
Genvalla 2024-02-01

Till Styrelsen, Jemtlands Radioamatörer.

Beträffande min motion   2021-03-17   till JRA Årsmöte.  

Jag tackar för att JRA årsmöte 2023 till slut biföll denna motion.

Emellertid så känner jag att jag i dagsläget kommer att ha svårt att genomföra projektet, då jag har 
en hel del andra åtaganden numera.  

Jag är inte heller säker på att budgeten håller längre.

Vidare kan vi notera att dx-konditionerna är på stark uppgång på de högre HF-banden, vilket skulle 
kunna medföra att vi kan ifrågasätta lämpligheten av att driftsätta en 10m/6m repeater i närtid.

Om någon annan vill ta sig för att driva detta projekt, så ställer jag givetvis upp och berättar om de 
idéer vi hade 2021, och om möjligt, på annat sätt stötta de som eventuellt vill jobba vidare med 
frågan.

73 DE Hans SM3PXG


